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GCN osallistui NRB:n konferenssiin ja 

näyttelyyn 2017

G C N  o s a l l i s t u i  N R B : n 
k a n s a i nv ä l i s e e n  k r i s t i l l i s e e n 
mediakonferenssiin & näyttelyyn 2017, 
joka pidettiin Orlando World Center 
Marriottissa Floridan Orlandossa 
Yhdysvalloissa 27.2.-2.3.

NRB (Kansalliset uskonnolliset 
kanavat) organisoitui kristillisen 
l ä h e t y s t o i m i n n a n  o i k e u k s i e n 
suojelem isek si .  Y hdysva l tojen 
johtaessa siihen kuuluu nyt noin 
1400 organisaatiota, jotka vaihtavat 
teknologioita ja ohjelmia. Vuonna 2017 
protestanttisen uskonpuhdistuksen 
500. vuosipäivänä yli 200 ryhmää tuli 
jakamaan näkynsä lähetystoiminnasta.

27. helmikuuta GCN osallistui 
Suuren lähetyskäskyn vastaanotolle, 
jossa k r ist i l l isi l lä kanavil la ol i 
kristit tyjen yhteys. He esittelivät 
vanhempi pastori Dr. Jaerock Leen ja 
tekivät tunnetuksi hänen voimaansa 
ja kirkon lähetystoimintaa. Seuraava 
avaja i s i s t u n t o  i l moi t t i  N R B:n 
konferenssin virallisen alun.

28. helmikuuta GCN:n kojulla kävi 
monia ihmisiä kuten New York kanava 
17:n, TBN Venäjän, Impact TV:n (ainoa 
venäläinen kanava Yhdysvalloissa) 
ja Right Castin (internetkanava) 
puheenjohtajat. He keskustelivat 
erityisistä keinoista jakaa tietoa ja 
olla läheisiä kumppaneita GCN:n 
laajentamiseksi koko maailmaan.

NRB:n puheenjohtaja Dr. Jerry 
Johnson ja NRB:n johtajat kävivät 

GCN:n kojulla ja kannustivat heitä 
kom me nt oide n :  ” Ta r v i t s e m me 
Jumalan sanaa nyt. On suuri ilo, että 
on GCN, joka levittää sitä.” Dr. Frank 
Wright, entinen puheenjohtaja, tuli 
toivottamaan heidät tervetulleeksi. 
Dr. Mikhail Morgulis, Hengellisen 
d i p l o m a t i a n  p u h e e n j o h t a j a 
Yhdysvalloissa, ja Mr. Dan Wooding, 
Assist News Servicen puheenjohtaja, 
ilmaisivat rakkautensa Dr. Jaerock 
Leehen ja Manminin jäseniin.

Monet GCN:n katsojat tulivat ja 
todistivat kokemuksistaan. Se osoitti 
lähetystoiminnan vaikutukset ja 
hämmästyttävän tehon. Diakonissa 
Soonja Cho, joka asuu Floridassa, 
t o t e s i  k y y ne l i n :  ”Jo s  e n  o l i s i 
kuunnellut Dr. Jaerock Leen sanomaa, 
en olisi tajunnut, et tä olin ollut 
matkalla päinvastaiseen suuntaan 
kuin taivas. Kiitän Dr. Leetä, että hän 
opetti minulle Jumalan Raamattuun 
kirjoitetun tahdon.” Sisar Cosuelo 
Noma, Enlacen ( johtava kanava 
Latinalaisessa Amerikassa) katsoja 
sanoi: ”Saan paljon armoa Dr. Leen 
saarnoista sunnuntaiaamuisin. Olen 
kiitollinen näin ihanista ohjelmista.” 
Eräs Glory Star TV:n työntekijä sanoi, 
että yli 250000 ihmistä Yhdysvalloissa 
katsoo GCN:ää ja määrä on kasvanut 
25000:l la vuodessa.  Hän sanoi: 
”Saarna- ja ylistys- ja esitysohjelmat 
ovat ylivoimaisesti parhaita.”

1. maaliskuuta GCN kutsut tiin 

M e d i a n  j o h d o n  i l l a l l i s e l l e  j a 
Jerusalemin jälleenyhdistymisen 
50-vuotisjuhlaan, jossa he tapasivat 
ja uudistivat tuttavuuksia monien 
kanavien kanssa, joita he olivat 
a iem m i n t avan neet .  I l t apä ivän 
Oppimisareenaistunnossa GCN:n 
johtaja vanhin Johnny J. Kim mainosti 
Dr. Jaerock Leen kautta julki tulleita 
voimatekoja ulkomaisilla ristiretkillä 
ja GCN:n toimintaa, joka herättää 
kaikkien kansojen kaikki ihmiset.

RNB:n varapuheenjohtaja Andre 
Bidnyuk ja pastor i Lee St robel, 

jonka tarina tuotettiin elokuvana The 
Case for Christ, vierailivat kojulla ja 
kokivat yhteyttä GCN:n kanssa. 2. 
maaliskuuta he tapasivat Belo Group 
Publisherin puheenjohtajan ja NRB 
TV:n puheenjohtajan Troy Millerin.

Avaamisestaan vuonna 2005 lähtien 
GCN on r yht yny t  yhteist yöhön 
monien johtavien kanavien kanssa, 
mukaan lukien julkisia, satelliitti- ja 
kaapelitelevisiokanavia. Ja siten asema 
levittää Dr. Leen elämän sanaan ja 
voimatekoihin perustuvia erilaisia 
ohjelmia yli 170 maahan.

Puheenjohtaja Yuri Cherneski, Impact TV (venäläinen), USA

”Dr. Jaerock Leen saarna on riittävän 
selkeä ymmärrettäväksi”

He tapasivat monien televisiokanavien edustajia ja GCN:n katsojia ja 
todistivat lähetystoiminnan tehon 

M o n e t  v e n ä l ä i s e t  G C N : n  k a t s o j a t  o v a t 
lähettäneet ihania arvosteluja ja palautettaan. 
He kunnioittavat Dr. Leen opetusta. He sanoivat, 
että he saivat opetuksen kautta hyvin selkeän 
käsityksen Jumalasta ja Raamatusta.

Dr. Jaerock Lee sai tulkinnan Jumalalta ja 
saarnasi sitten sanoman siitä. Ne ovat suuren 
siunauksen viestejä. Yleisössä monet tul ivat 
t ietämään taivaasta ja helvetistä ja tajusivat 

sanoman kaut ta ,  mi ten Raamat tu opet taa to tuuden.  Hänen 
toimintaansa kuvaa erinomainen ammattitaito, järjestys, periaatteet, 
rakenne ja organisointivoima. Uskon, että suhteemme GCN:n kanssa 
pysyy vahvana Jumalan kunniaksi.
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Määräajan tultua Poika tuli maan 
päälle lihassa Jeesuksena ja täytti 
Vapahtajan velvollisuuden kokonaan.

S e l i t ä n  j a t k a e n  e d e l l i s e s t ä 
painoksesta ,  miksi  vain  Jeesus 
Kristus on pätevä ihmiskunnan 
pelastajaksi maan sukulunastuslakiin 
perustuen (3. Moos 25:23-25).

1.  Koska Jeesus tu l i  maan 
päälle lihaksi ihmisenä

3. Moos. 25:25 on määräys ”laista 
maan sukulunastamisesta” ja se 
kuuluu seuraavasti:  ”Jos veljesi 
köyhtyy ja myy perintömaatansa, 
niin hänen lähin sukulunastajansa 
tulkoon ja lunastakoon sen, mitä 
hänen veljensä on myynyt.” Aivan 
kuten lähin sukulunastaja voi tulla 
ja  lunas taa  maan,  jonka  hänen 
sukulaisensa on myynyt, Aadamin 
lähimmän sukulunastajan tehtävänä 
on palauttaa viholliselle, paholaiselle 
luovutetut Aadamin jälkeläiset.

Kuka s i is  on Aadamin ” lähin 
sukulunastaja”? Se viittaa ihmiseen, 
jolla, kuten Aadamilla, on henki, 
s ie lu ja  ruumis.  1 .  Kor.  15:21-
22 muistuttaa meitä: ”Sillä koska 
kuolema on tullut ihmisen kautta, 
n i i n  o n  m y ö s k i n  k u o l l e i t t e n 
ylösnousemus tullut ihmisen kautta. 
S i l l ä  n i inkuin  ka ikk i  kuoleva t 
Aadamissa, niin myös kaikki tehdään 
eläviksi Kristuksessa.” Ensimmäinen 
edellytys tulla Vapahtajaksi, joka 
lunastaa ihmiskunnan synneistään, 
on, että hänen täytyy olla ihminen.

Jeesus on Jumalan, Luojan Poika. 
Kuinka Hän voisi siis olla ihmisen 
”lähin sukulunastaja”? Fil.  2:6-
8 sanoo: ”Joka ei, vaikka hänellä 
olikin Jumalan muoto, katsonut 
saaliiksensa olla Jumalan kaltainen, 
vaan tyhjensi itsensä ja otti orjan 
muodon, tuli ihmisen kaltaiseksi, 
ja  hänet  havai t t i in  o lennal taan 
s e l l a i s e k s i  k u i n  i h m i n e n ;  h ä n 
nöyryytti itsensä ja oli kuuliainen 
kuo lemaan  as t i ,  hamaan  r i s t in 
kuolemaan asti.”

J o h .  1 : 1 4  k e r t o o  m e i l l e 
Jeesuksesta: ”Ja Sana tuli lihaksi ja 
asui meidän keskellämme” ja Joh. 1:1 
muistuttaa, että ”Sana oli Jumala.” 
Lause ”Sana tuli lihaksi” kertoo, että 
Jumala pukeutui ihmisruumiiseen 
lihoineen ja luineen ja tuli tähän 
maailmaan.

Jeesus syntyi ihmisruumiiseen 
l u n a s t a a k s e e n  i h m i s k u n n a n 
synne i s t ään .  Koska  Jeesus  o l i 
ihminen,  Hän tunsi  väsymystä , 
nälkää, janoa, iloa ja surua. Kun 
Jeesus roikkui ristillä, Hän jopa 
vuodatti verta ja tunsi sietämätöntä 
kipua.

On kiistaton todiste, joka todistaa, 
että Jeesus tuli tähän maailmaan 
ihmisenä. Tiedämme tämän siitä, 
miten ihmiskunnan historia on jaettu 
aikaan ennen Jeesuksen syntymää 
(”eKr.” eli ”ennen Kristusta”) ja 
aikaan Jeesuksen syntymän jälkeen 
(”jKr.” eli ”jälkeen Kristuksen” tai 
”A.D.” eli ”Anno Domini”, joka on 
latinaksi ”Herran vuonna”).

To i s i n  s a n o e n  m e n e t e l m ä , 
j o l l a  l a s k e m m e  j a  s e u r a a m m e 
ihmiskunnan historiaa,  todistaa 
totuuden, että Jeesus todellakin 
tuli  tähän maailmaan ihmisenä. 
Jeesus täytt i  siksi  ensimmäisen 
edellytyksen olemalla Aadamin 
lähin sukulunastaja, sillä Hän, joka 
on Jumalan Poika, tuli maan päälle 
lihassa.

2. Koska Jeesus ei ole syntiä 
tehneen Aadamin jälkeläinen

Kun Jumala loi  ihmisen,  Hän 
antoi Aadamille ja Eevalle elämän 
s i e m e n e t ,  s i i t t i ö t  m i e h e l l e  j a 
munasolun naiselle, ja antoi uuden 
elämän saada alkunsa niiden kautta. 

Si i t t iöt  ja  munasolut  s isäl tävät 
tiedot perinnöllisistä vaikutteista ja 
piirteistä, kuten vanhempien luonne, 
persoonal l isuus ,  ominaisuudet , 
u lkonäkö  j a  jopa  to t tumukse t . 
Tämän vuoksi lapset muistuttavat 
vanhempiaan ulkonäön, fyysisen 
ulkomuodon, luonteen, tapojen ja 
vastaavien suhteen.

A a d a m i n  t e h t y ä  s y n t i ä  e s i -
isien syntiset ominaisuudet ovat 
periytyneet heidän jälkeläisilleen, ja 
tämä on ”perisynti.” Jokaisesta tulee 
näin ollen syntinen syntymähetkellä 
Aadamilta ja esi-isiltä perittyjen 
syntisten ominaisuuksien takia. 
Room. 5:12 kuuluu: ”Sentähden, 
niinkuin yhden ihmisen kautta synti 
tuli maailmaan, ja synnin kautta 
kuolema, niin kuolema on tullut 
kaikkien ihmisten osaksi, koska 
kaikki ovat syntiä tehneet.”

K u n  k u o l e m a  p a n t i i n  k o k o 
ihmiskunnan päälle yhden ihmisen, 
Aadamin, synnin tähden, kaikki 
hänen jälkeläisensä ovat käytännössä 
syntisiä. Jos ihminen on syntinen, 
hän ei voi lunastaa toista hänen 
synneistään.

O l e t e t a a n  e s i m e r k i k s i ,  e t t ä 
veljelläsi  on suuri  velka ja hän 
h u o m a a  o l e v a n s a  m a t k a l l a 
vankeuteen. Jos sinulla on myös 
suuri oma velka ja huomaat olevasi 
matkalla vankeuteen, sinulla ei ole 
kykyä auttaa veljeäsi ja maksaa 
hänen velkaansa. Samoin Vapahtaja, 
j oka  on  lunas t ava  ihmis suvun 
synneistään, ei saa olla syntinen, 
vaikka Hänen on oltava ihminen. 
Koska kaikki Aadamin jälkeläiset 
ovat syntisiä, joilla syntyessään on 
perisynti, he eivät voi lunastaa muita 
heidän synneistään.

Toisin sanoen kukaan, joka on 
koskaan syntynyt, ei voi täyttää 
toista Vapahtajan edellytystä. Kuka 
s i t t en  vo i  t äy t t ää  Vapah ta jana 
olemisen toisen edellytyksen, että 
Hänen täytyy olla ihminen, mutta ei 
syntinen? Kaikista ihmisistä, jotka 
ovat koskaan syntyneet maan päällä, 
vain Jeesus, Jumalan ainokainen 
Poika, on ihminen, mutta ei Aadamin 
jälkeläinen tai ”syntinen.”

Jeesus on fyysisesti  Daavidin 
jälkeläinen, ja Hänen vanhempansa 
ovat Joosef ja Maria. Silti Matt. 1:20 

muistuttaa meitä, että Jeesus ”on 
siinnyt Pyhästä Hengestä” ja Matt. 
1:23 kertoo ennustuksen koskien 
Jeesuksen syntymää: ”Katso, neitsyt 
tulee raskaaksi ja synnyttää pojan, ja 
tälle on annettava nimi Immanuel.”

J e e s u s  e i  s i i n n y t  J o o s e f i n 
siittiöiden ja Marian munasolun 
yhdistymisestä vaan Pyhän Hengen 
voimasta. Ei ollut vaikea tehtävä 
kaikkivaltiaalle Jumalalle saattaa 
Maria kantamaan Jeesusta Pyhän 
Hengen voimalla .  Jeesus s ikis i 
Pyhästä Hengestä ja vain ”lainasi” 
Neitsyt Marian ruumista, jolloin 
Jeesus ei ole Aadamin jälkeläinen, 
ja koska Jeesus ei perinyt mitään 
perinnöllisiä vaikutteita ja piirteitä, 
H ä n e l l ä  e i  s y n t y e s s ä ä n  o l l u t 
perisyntiä.

Muistakaa, että vaikka Neitsyt 
Maria tuli  raskaaksi ja synnytti 
Jeesuksen, hän ei voi olla Hänen 
” ä i t i n s ä . ”  J o s  h e d e l m ö i t e t t y 
munasolu tieteen ja teknologian 
edistyksellä kasvatettaisiin koneessa 
j a  l aps i  syn ty i s i  9  kuukauden 
kuluttua, lapsi ei kutsuisi konetta 
”äidikseen.”

Jeesuksen  j a  Ne i t sy t  Mar ian 
suhdetta voidaan tarkastella tällä 
taval la .  Täs tä  syys tä  Jeesus  e i 
koskaan kutsunut Mariaa ”äidiksi” 
t a i  v i i t a n n u t  h ä n e e n  ” ä i t i n ä ” 
Raamatussa, vaan käytti sen sijaan 
sanaa  ”va imo”  ( Joh .  2 :4 ,  Joh . 
19:26). Vain Jeesuksen opetuslapset 
käyttivät ilmaisua ”Jeesuksen äiti” 
viittaamaan Mariaan, eikä hänen 
pitäisi olla palvontamme kohde. 
Muistakaa aina, että meidän tulee 
palvoa ja rukoilla vain kolmiyhteistä 
Jumalaa.

Aion jatkaa tätä sanomaa edelleen 
s eu raavas sa  Manmin  Uu t i s t en 
numerossa.

Veljet  ja sisaret  Kristuksessa, 
k u n  y m m ä r r ä t t e  p a r e m m i n  j a 
tunnustatte sen, ettei kukaan muu 
maan päällä paitsi Jeesus Kristus 
ole pätevä olemaan ihmiskunnan 
Vapahtaja, rukoilen Herran nimessä, 
että jokainen teistä saa nopeasti 
omakseen varmuuden pelastuksesta 
uskon kautta ja tulee nauttimaan 
kaikesta  te i l le  Jumalan lapsina 
kuuluvasta vallasta ja siunauksista.

Miksi Jeesus on ainoa 
pelastajamme? (1)

”Eikä ole pelastusta yhdessäkään 

toisessa; sillä ei ole taivaan alla muuta 

nimeä ihmisille annettu, jossa meidän 

pitäisi pelastuman” 

(Ap.t. 4:12).

Vanhempi pastori Dr. Jaerock Lee

●●●

1. Manminin Keskuskirkko uskoo että Raamattu on Jumalan antama täydellinen ja 
    virheetön Jumalan Sana.
2. Manminin Keskuskirkko uskoo kolmiyhteiseen Jumalaan: Isään, Poikaan ja 
   Pyhään Henkeen.
3. Manminin Keskuskirkko uskoo että me saamme syntimme anteeksi ainoastaan  
    Jeesuksen Kristuksen veren lunastuksen kautta.

4. Manminin Keskuskirkko uskoo Jeesuksen Kristuksen ylösnousemukseen ja 
    taivaaseen astumiseen, Hänen toiseen tulemiseensa, tuhatvuotiseen valtakuntaan 
    sekä ikuiseen taivaaseen.
5. Manminin Keskuskirkon jäsenet tunnustavat uskonsa apostolisen
    uskontunnustuksen kautta kokoontuessaan yhteen ja uskovat 
    siihen kirjaimellisesti.

Finnish
Uskontunnustus

Osoite: 235-3, Guro-Dong3, Guro-Gu, Seoul, Korea (08389) 
Puh: 82-2-818-7047  Fax: 82-2-818-7048  
http://www.manmin.org/english / www.manminnews.com
E-mail: manminen@manmin.kr
Julkaisija: Dr. Jaerock Lee 
Päätoimittaja: Vanhempi Diakonissa Geumsun Vin 

Julkaisija Manminin Keskuskirkko  

”Hän, joka itse antaa kaikille elämän ja hengen ja kaiken.” (Apt. t. 17:25) 
”Eikä ole pelastusta yhdessäkään toisessa; sillä ei ole taivaan alla muuta nimeä ihmisille annettu, jossa meidän pitäisi pelastuman.” (Apt. t. 4:12) 

anmin    utisetM  U



No. 38  16. huhtikuuta  2017 Erikoisartikkeli 3 anmin    utisetM  U

Hengellisen taistelun voittamisen salaisuudet
Herran toisen tulemisen lähestyessä saatanan juoni on tulla jopa entistä pahemmaksi ja fiksummaksi. Paneudutaanpa 
nyt Jumalan haarniskan hengellisiin merkityksiin Ef. 6:14-17:n perusteella.

”Seisokaa siis kupeet totuuteen vyötettyinä, ja olkoon pukunanne vanhurskauden haarniska” (Ef. 6:14).

”Ja kenkinä jaloissanne alttius rauhan evankeliumille” (Ef. 6:15).

”Kaikessa ottakaa uskon kilpi, jolla voitte sammuttaa kaikki pahan palavat nuolet” 
(Ef. 6:16).

”Ja ottakaa vastaan palastuksen kypäri ja Hengen miekka, joka on Jumalan sana” 
(Ef. 6:17).

Tässä kupeet näyttelevät keskeistä roolia koko ruumiin 
tukena. Kun vyötämme kupeemme vyöllä, vyö tukee 

vahvasti alaselän lihaksia ja pitää ne tiukasti 
paikallaan. Voimme tuntea olomme vakaaksi 

tehdessämme raskasta työtä vyön tukemana. 
Kupeet totuuteen vyötettyinä tarkoittaa siten, 

että meidän pitäisi seisoa Kristuksessa, joka 
on totuus.

Kun seisomme lujana sanassa, me 
saamme hengellisen voiman, jonka takia 
minkäänlainen saatanan paha juoni ei 

meitä heiluta.
Haarniska on sota-asun osa, joka peittää vartalon. 

Sotilasta voitaisiin ilman sitä haavoittaa kuolettavasti. 
Jumala käskee meitä pukemaan vanhurskauden haarniskan 
voittaaksemme hengellisen taistelun. Jumalan sanan 
tietämys ei riitä tekemään meistä vanhurskaita. Vasta 
kun uskomme sanan sydämessämme ja noudatamme 
sitä toiminnassamme, voimme saavuttaa vanhurskauden 
(Room. 10:10). Siten vain kun heitämme pois synnit ja 
pahan ja täytämme itsemme totuudella, voimme suojella 
itseämme saatanalta ja ajaa rohkeasti pois pimeyden.

Kun hylkäämme vanhan ihmisen pahoine 
tapoineen ja puemme päällemme uuden 
i h m i s e n ,  j o k a  m u i s t u t t a a  J u m a l a a , 
j a l k o j a m m e  s u o j a a  a l t t i u s  r a u h a n 
evankeliumille. Kun teemme niin kuuliaisina 
Jumalan sanalle, täytymme ilolla, onnella, 
kiitoksella ja rauhalla.

Sitä vastoin meidän on vaikea elää 
kr is t i l l i s tä  e lämäämme ja  tunnemme 
levottomuutta, jos emme toimi Jumalan 

sanan mukaan, vaikka opimme sen. Kun me 
rukoilemme palavasti, voimme saada Pyhän 
Hengen täyteyden ja innoituksen ja siten elää 
sanan mukaan. Se antaa meille mahdollisuuden 
olla aina iloiset, rukoilla lakkaamatta ja kiittää 
kaikessa (1. Tess. 5:16-18).

Jos rakastava Jumala uudistaa meidät ja 
elämme rauhassa ja onnessa evankeliumimme 
avulla, monet ihmiset kuuntelevat ja pääsevät 
elämän tielle pois kuoleman tieltä.

Kuinka urhea tahansa soturi onkaan ja 
kuinka hyvin tahansa hän laittaakaan sota-
asun päällensä, jos hänellä ei ole kilpeä, 
hänen elämäänsä voidaan helposti uhata.
Jos ammutaan palavalla nuolella, voi 

loukkaantua vakavasti. Mutta uskon kilpi 

voi suojata meitä ja sammuttaa kaikki saatanan 
palavat nuolet, kun saatana kiusaa meitä tulisilla 
koettelemuksilla.

Jos olemme otollisia kaikkivaltiaalle Jumalalle 
uskolla, kaikki ongelmat mukaanlukien sairaudet ja 
köyhyys ratkaistaan ja pimeyden voimat ajetaan pois.

J o s  e i  k ä y t ä  m e t a l l i k y p ä r ä ä 
taistelukentällä, se on kuin ottaisi 

o s a k s e e n  k u o l e m a n .  T ä r k e i n t ä 
hengellisesti on pelastuksen kypärä.
F i l .  2 : 1 2  s a n o o :  ” S i i s ,  r a k k a a n i , 

samoin kuin aina olette olleet kuuliaiset, 
ni in ahkeroikaa, ei ainoastaan ni inkuin 

silloin, kun minä olin teidän tykönänne, vaan 
paljoa enemmän nyt, kun olen poissa, pelolla 

ja vavistuksella, että pelastuisitte.” Pelastusta 
ei anneta kenelle tahansa, joka tunnustaa uskoa 

Kristukseen. Meidän tulee pitää itsemme raittiina 
ja pysyä totuudessa kunnes saavutamme täydellisen 

pelastuksen.
Jos on täynnä kiitosta ja iloa pelastuksesta, kasvoilla pitäisi 

olla valoisa hymy, huulten pitäisi liikkua ylistyksestä ja silmien 
pitäisi loistaa ilosta. Korvat kaipaisivat kuulla Jumalan sanaa 
ja työskennellä Hänen valtakuntansa puolesta elämällä ja 

rakkaudella Herraan.
Jos käytämme pelastuksen kypärää, vaikka koettelemukset 

tulevat, voimme voittaa ne hengellisessä sodankäynnissä ja 
siten kirkastaa Jumalaa suuremmin.

Haarniska, kypärä ja kilpi ovat kaikki puolustusvarusteita, 
mutta miekka on ensisijaisesti hyökkäysase, jota käytetään 
vihollisen päälle hyökkäämiseen. Emme voi voittaa ilman sitä. 
Samoin meidän pitäisi hengellisessä sodassa aseistautua tällä 
Hengen miekalla voittaaksemme saatanan. Hengen miekka 
viittaa Jumalan sanaan.

Siinä määrin kuin aseistaudumme hengellisesti sanalla, 
sitä suurempi voima ja valta tulee ylhäältä ja voimme voittaa 
pimeyden voimat.

Lopuksi: aseistautuminen Jumalan sanalla on kuin ennen koko 
sota-asun pukemista tehdyt valmistelut. Palava rukous on kuin 
koko sota-asun päälle laittaminen. Meidän täytyy sekä rukoilla 
että olla aseistettuja sanalla johtaaksemme Jumalan voimalla 
lukemattomia sieluja Herran luo.
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Kasvoin itsekkäänä, koska olin kolmanneksi 
a i noa  p oi k a  budd ha la i se s sa  p e rhe e ssä n i . 
Ment yän i  naimisi in v uon na 1987 a iheut in 
vaikeuksia vaimolleni ja lapsilleni, koska sain 
vihanpurkauksia kuulematta heitä. Vaimoni kärsi 
masennuksesta ja monista muista sairauksista 
palvellen isoäitiäni, vanhempiani ja minuakin. 
Hän ajatteli jopa avioeroa.

Vuonna 1993 tuli perheelleni suuri muutos 
Dr. Jaerock Leen saarnanauhojen kautta, jotka 
sisälsivät erityisherätyskokouksen sanoman. Kun 
vaimoni sai hänen rukouksensa sanoman jälkeen, 
hän sai Pyhän Hengen tulen ja parantui monista 
sairauksistaan. Seurasin häntä, kun näin hänen 
menevän kirkkoon iloisin kasvoin. Dr. Leen 
saarnat opettivat minulle elämäni todellisen 
merkityksen ja koskettivat syvästi sydäntäni.

Vanhempani parantuivat sairauksistaan
Odotin sunnuntaita. Vanhempani vainosivat 

meitä aluksi, mutta heitä liikutti vaimoni, joka 
täytti velvollisuutensa hyvin ja palveli heitä 
sydämellä. Hekin liit tyivät kirkkoon useita 
v uosia  myöhem min.  Isän i  ol i  pa rant u nut 
p o l v i e n s a  n i ve l t u l e h d u k s e s t a  D r.  L e e n 
rukouksella, ja voima oikaisi äitini selän, joka oli 
koukussa ja jonka luut olivat vinossa kaatumisen 
takia.

Kesällä 2007 oli hyvin paljon haital l isia 
hyö n t e i s i ä .  Aja t t e l i n ,  e t t e n  vo i nu t  o l l a 
käyttämättä torjunta-ainetta satoon, mutta sitten 
isot sudenkorentoparvet ilmestyivät pellolleni. 
Jumala lähetti ne vain riisipalstalleni, joten 
minun ei tarvinnut ruiskuttaa torjunta-aineita 
ja sain myös enemmän satoa. Olen sittemmin 
viljellyt riisiä ilman torjunta-aineita kymmenen 
vuotta. Olen hyvin kiitollinen.

Liityttyäni kirkkoon minulle annettiin monia 
Jumalan antamia velvol l isuuksia ja y r it in 
työskennellä uskollisesti. Kuitenkin oli sääli, 
että suutuin yhä perheelleni, kun asiat eivät 
menneet niin kuin halusin. Kaksi poikaani 
etääntyi minusta. Vaikka Jumala halusi minun 
pyhittyvän, minä laiminlöin sen. Aloin asettaa 
itseni täysin Jumalan eteen. Rukoilin Daniel-
r u kou skokou k se s sa  ja  u h r a s i n  e r i t y i s e n 
rukouksen kokouksen jälkeen.

Kaduin, että olin ollut niin itsekeskeinen ja 
yritin heittää pois ylimielisyyden ja ottaa muut 
huomioon. Niin tehdessäni kiivauteni, joka oli 
vaivannut minua pitkään, lähti pikkuhiljaa. 
Kuuntelin lapsiani ja autoin vaimoani kotitöissä. 
Olin joskus yllättynyt itsekin. Perheeni oli silloin 
sydämellinen ja muut ylistivät minua.

16. tammikuuta 2017 vaimoni yski jatkuvasti 
ja hänellä oli jatkuva korkea kuume. Hänen 
röntgenkuvansa ja t ietokonetomograf iansa 
osoi t t iva t ,  e t t ä  hä nel lä  ol i  loppuva i heen 

keuhkosyöpä. Lääkär i käski häntä käymään 
lääkäreillä isommassa sairaalassa, koska hänellä 
oli 5 cm:n kyhmy ja se näy t t i kasvaimelta. 
18 .  t a m m i k u u t a  h ä n e l l ä  d i a g n o s o i t i i n 
jäl leen loppuvaiheen keuhkosyöpä Busanin 
yliopistollisessa sairaalassa. Ja lääkäri ehdotti 
koepalan ottamista. Vaimoni osallistui Daniel-
rukouskokoukseen älypuhelimella osastollaan 
ja katui puutteitaan. Hän sai automaattiseen 
vastausjä r jestelmään tal lennetun Dr.  Leen 
rukouksen sairaiden puolesta.

25. tammikuuta hänen koepalansa osoit t i, 

että hänellä oli vain tulehdus. 2. helmikuuta 
hänen uusintakokeensa tulos oli sama osoittaen 
tulehdusta i lman kasvainta. 2. maaliskuuta 
koetulos oli jälleen aivan sama. Hän ja minä 
olimme hyvin kiitollisia paimenen rakkaudesta, 
paimenen, joka rukoili meidän puolestamme.

Nähdessäni hänen luottavan vain Jumalaan 
murehtimatta mitään perheeni oli kiitollisempi 
siitä, että kuuluimme kirkkoon, jossa Jumalan 
voima i lmenee. Annan kaiken k i itoksen ja 
k u n n ian Ju mala l le ,  joka  uud is t i  pe rheen i 
onnelliseksi perheeksi.

”Paranin nivelreumasta 
ja sain kuuloni takaisin”

Diakoni Seongtae Park, ikä 60, Miryangin Manmin-kirkko

”Perheeni luotiin uudelleen 
Jumalan voimalla”

Sisar Claudia Berniac, ikä 55, Ranska

Minulla oli nivelreuma, ja käytin lääkettä 
10 vuoden iästä lähtien. Kolmekymppisenä 
molemmat korvani leikattiin otoskleroosin 
takia, mutta ongelma uusiutui vasemmassa 
korvassani ja minulla oli kuulo-ongelma. Sain 
vatsasairauden saatuani esikoispoikani vuonna 
1999. Olin jumissa kivuissa ja sairauksissa.

Kaiken k u k k uraksi  esikoispoikan i  ol i 
koukussa huumeisiin. Olin ahdistunut, ja 
kiistelin hänen kanssaan joka päivä. Tuskissani 
pur istuksissa elämän taakan alla tapasin 
tut tavani Janetin vuonna 2014. Hän sanoi 
olevansa hyvin onnel l inen, koska hänen 
elämänsä ongelmat saatiin ratkaistua ja hän 
oli parantunut sairauksistaan ymmärtäessään 
Jumalan rakkauden Manminin keskuskirkon 
vanhempi pastori Dr. Jaerock Leen saarnojen 
kautta ja noudattaessaan sanaa.

Hän antoi minulle Dr. Leen kirjoja kuten 
Ristin Sanoma, Taivas, Helvetti ja Parantava 
Jumala. Sain paljon armoa. Minut oli kastettu 
kaksikymmentä vuotta aiemmin ja olin tullut 

kr ist ityksi, mut ta en ollut koskaan ennen 
kuullut tällaista sanomaa missään.

O s a l l i s t u i n  k i r k o n  p a l v e l u k s i i n  j a 
rukouskokouksiin GCN:n kautta. Toukokuussa 
2015 rek is t e röidy i n  v i hdoi n  Ma n m i n i n 
jäseneksi.

Kesäk uussa  2016 pastor i  Heesun Lee, 
Manminin Maailman opastuksen pastori, tuli 
Ranskaan ja johti pääliinaparannuskokouksen 
(Ap.t. 19:11-12). Saatuani rukouksen pääliinalla, 
jolla Dr. Jaerock Lee oli rukoillut, parannuin 
vatsasairaudesta, joka minulla oli ollut jo 17 
vuoden ajan, ja nivelreumasta, joka minulla oli 
ollut 44 vuotta.

V i e r a i l i n  E t e l ä - K o r e a s s a  e l o k u u s s a 
saadakseni hänen rukouksensa esikoispojalleni, 
joka oli sairaalassa huumeriippuvuuden takia. 
Otettuani vastaan hänen rukouksensa uskolla 
Manminin kesäretriitin 2016 ensimmäisenä 
päivänä poikani paran i ja rauhoit t u i.  Ja 
vasemman korvani kuulo palautui. Aloin kuulla 
hyvin. Halleluja!


